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Harbers M. 

Van: Becker B. 
Verzonden: woensdag 15 september 2010 15:22 Aan: Harbers M. 
Onderwerp: onderzoek 

De VVD zou graag een onderzoek willen naar: 

Arbeidsmarktresultaten van het speciaal onderwijs -In hoeverre leidt het speciaal onderwijs, uitgesplitst naar hier om resultaten voor de lange termijn) 
de verschillende clusters, op tot de arbeidsmarkt? (Het gaat 

-Wat zijn de uitstroomcijfers richting arbeidsmarkt en welk percentage leerlingen komt terecht in de Wajong of Bijstand? 
-In hoeverre worden deelcertificaten verstrekt en wat is hi 

Bente Becker 

Beleidsmedewerker OCW/SZW/Té&l 
VVD Tweede Kamerfractie 
Postbus 20018 
2500 EA Den Haag 
tel: 070-3183863 
fax: 070-3182924 

ervan de waarde op de arbeidsmarkt? 
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